
Sammanfattning	från	styrelsemöte	den	18	november	2021		
	

• Föreningens	ekonomi	ser	fortsatt	god	ut		
	

• Hemsidan	uppdateras	kontinuerligt	med	klubbens	aktiviteter	samt	resultat	och	
vinnarbilder	från	Derby	och	SM	
		

• Styrelsen	hoppas	få	till	några	fler	träningsjakt	tillfällen	i	dec/jan.	Dessa	kommer	
läggas	ut	på	hemsidan	
	

• Det	har	inkommit	kritik	till	SSRK	gällande	Derbyts	genomförande	
	

• SM	helgen	blev	ett	lyckat	arrangemang.	Mästerskapet	har	filmats	och	SSRK	äger	
rättigheterna	
	

• MK	har	lagt	ner	mycket	arbete	på	att	hitta	två	lämpliga	personer	som	domare	till	
årets	Hubertus.	Fler	av	de	tillfrågade	visade	sig	vara	uppbokade	just	det	datumet,	
andra	behövde	betänketid.	Tiden	börjar	rinna	i	väg	och	för	att	inte	göra	något	halvbra	
beslutade	styrelsen	att	ställa	in	årets	Hubertus	och	uppdra	åt	MK	att	redan	nu	börja	
jobba	med	Hubertus	2022	
	

• Nästa	möte	blir	den	13	januari	2021	kl	19.30		
	
För	anteckningarna	står	
Yvonne	

	

	


